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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 
Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Telefon/fax : 0335/780051 comunarebricea@yahoo.com 

   

 

Nr. 951 din 21.02.2017 
 

 

PROCES – VERBAL  
privind desfăşurarea şedinţei extraordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 21 februarie 2017, ora 1000 
 

 

SECRETARUL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 12 consilieri 

(lipseste domnul consilier Nicu Doru) din 13, care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea. 

Şedinţa se declară legal constituită.  

- Participă la lucrările şedinţei domnul Radu Valerică, primarul comunei Rebricea şi domnul 

Mihailă Neculai, viceprimarul comunei Rebricea, judeţul Vaslui. 

- Mai participa: 

▪ Domnul Luchian Laurentiu-Nicolae, referent(manager RECL) in cadrul aparatului de 

specialitate al primarului comunei Rebricea. 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 

studiat, după care, ulterior, îl va supune aprobării Consiliului local. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, MIHAILA NECULAI. 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 111 din 16.02.2017 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă extraordinară, pentru data de astăzi, 21 

februarie 2017, ora 1000, cu următoarea ordine de zi: 
1. Proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai investiției 

„MODERNIZARE DRUMURI DE INTERES LOCAL ÎN COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL 

VASLUI”. 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai investiției 

„REABILITARE SI EFICIENTIZARE PARTIALA SISTEM DE ILUMINAT STRADAL IN 

COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL VASLUI”. 

3. Proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai investiției 

„CONSTRUIRE CĂMIN CULTURAL DRAXENI – COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL VASLUI” 

4. Proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai investiției „SISTEM 

DE CANALIZARE-EPURARE APE UZATE SATE REBRICEA, RATEŞU-CUZEI, SASOVA, 

CRĂCIUNEŞTI, COMUNA REBRICEA, JUDEŢUL VASLUI”. 

5. Proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai investiției 

„EXTINDERE REȚELE ALIMENTARE CU APĂ ȘI CANALIZARE SAT DRAXENI, COMUNA 

REBRICEA, JUDEŢUL VASLUI”. 

6. Interpelari si raspunsuri. 
 

Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 

In unanimitatea voturilor celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobata. 
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 1. Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici ai investiției „MODERNIZARE DRUMURI DE INTERES 

LOCAL ÎN COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL VASLUI”. 

 - Dau cuvântul domnului Luchian Laurentiu-Nicolae, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-

economici ai investiției „MODERNIZARE DRUMURI DE INTERES LOCAL ÎN COMUNA 

REBRICEA, JUDEȚUL VASLUI”. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor 

tehnico-economici ai investiției „MODERNIZARE DRUMURI DE INTERES LOCAL ÎN 

COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL VASLUI”. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai investiției „MODERNIZARE DRUMURI DE 

INTERES LOCAL ÎN COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL VASLUI”. 

 - Dau cuvântul doamnei consilier, Doroftei Ionela, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si 

turism, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai investiției „MODERNIZARE DRUMURI DE 

INTERES LOCAL ÎN COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL VASLUI”. 

 

 DISCUTII: 

 

 Domnul primar face precizarea ca este ultima inscriere in programul PNDL (2017-2020).Pentru 

toate proiectele inscrise pe ordinea de zi sunt intocmite studiile de fezabilitate si sunt obtinute avizele 

de la celelalte institutii.Termenul de depunere este pana pe 27 februarie 2017.Atunci vor fi aduse 

modificari la Ghidul solicitantului si la contractele de finantare. 

 

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici ai investiției „MODERNIZARE DRUMURI DE INTERES LOCAL 

ÎN COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL VASLUI”. 

  Supunem la vot: 
              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Nicu Doru), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 2. Trecem la cel de-al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-

economici ai investiției „REABILITARE SI EFICIENTIZARE PARTIALA SISTEM DE 

ILUMINAT STRADAL IN COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL VASLUI”. 

 - Dau cuvântul domnului  Luchian Laurentiu, pentru a prezenta raportul compartimentului 

de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai investiției 
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„REABILITARE SI EFICIENTIZARE PARTIALA SISTEM DE ILUMINAT STRADAL IN 

COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL VASLUI”. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-

economici ai investiției „REABILITARE SI EFICIENTIZARE PARTIALA SISTEM DE 

ILUMINAT STRADAL IN COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL VASLUI”. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai investiției „REABILITARE SI EFICIENTIZARE 

PARTIALA SISTEM DE ILUMINAT STRADAL IN COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL 

VASLUI”. 

 - Dau cuvântul doamnei consilier, Doroftei Ionela, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si 

turism, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai investiției „REABILITARE SI EFICIENTIZARE 

PARTIALA SISTEM DE ILUMINAT STRADAL IN COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL 

VASLUI”. 

 DISCUTII: 

 

 Domnul consilier Morariu Ionel intreaba daca exista o firma anume careia i se va incredinta 

lucrarea. 

 Domnul Luchian Laurentiu-Nicolae raspunde ca momentan proiectul este la stadiul de apobare 

indicatori tehnico-economici, nu se face referire la numele unei firme, insa considera ca, aceasta 

investitie este o prioritate si  proiectul va primi punctajul necesar pentru a fi declarat eligibil, iar la 

aceasta valoarea se va merge pe incredintare directa. 

 Domnul primar crede ca domnul consilier Morariu face referire la investitia de la iluminatul 

public adoptata intr-o sedinta anterioara si precizeaza ca nu s-a incheiat contract pentru lucrare, totodata 

considera oportuna aceasta finantare, motivat de faptul ca, investitia nu se va mai face integral de la 

bugetul local. 

 

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai investiției „REABILITARE SI EFICIENTIZARE 

PARTIALA SISTEM DE ILUMINAT STRADAL IN COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL 

VASLUI”. 

 
  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Nicu Doru), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 3. Trecem la cel de-al treilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-

economici ai investiției „CONSTRUIRE CĂMIN CULTURAL DRAXENI – COMUNA 

REBRICEA, JUDEȚUL VASLUI”. 
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 - Dau cuvântul domnului  Luchian Laurentiu, pentru a prezenta raportul compartimentului 

de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai investiției 

„CONSTRUIRE CĂMIN CULTURAL DRAXENI – COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL 

VASLUI”. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-

economici ai investiției „CONSTRUIRE CĂMIN CULTURAL DRAXENI – COMUNA 

REBRICEA, JUDEȚUL VASLUI”. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai investiției „CONSTRUIRE CĂMIN CULTURAL 

DRAXENI – COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL VASLUI”. 

 - Dau cuvântul doamnei consilier, Doroftei Ionela, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si 

turism, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai investiției „CONSTRUIRE CĂMIN CULTURAL 

DRAXENI – COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL VASLUI”. 

 

 DISCUTII: 

 

 Domnul consilier Nantu Costel intreaba unde va fi construit noul sediu al Caminului cultural. 

 Domnul primar raspunde ca sunt doua variante:pe fostul amplasament sau langa biserica, pe 

terenul destinat construirii unei gradinite.Totul depinde de finantarea proiectului pentru construire 

Gradinita cu trei grupe.Avand in vedere ca in satul Draxeni natalitatea a scazut, e posibil ca pe viitor sa 

fie doar doua grupe de copii la gradinita.Totodata face precizarea ca se are in vedere ca aceste grupe sa 

fie cuprinse in proiectul de extindere a cladiri Scolii Gimnaziale Draxeni.O alta varianta ar fi ca aceasta 

gradinita sa fie construita in satul Tatomiresti, acolo unde natalitatea este crescuta si elevii din clasele 

primare invata in doua schimburi. 

 Domnul consilier Morariu Ionel intreaba in ce stadiu se afla proiectul cu extinderea scolii din 

Draxeni.  

 Domnul primar spune ca este blocat datorita neavizarii a celor de la I.S.U. Vaslui.Face 

precizarea ca documentatia a fost modificata, redepusa la aceasta institutie a patra oara, intr-o alta 

forma si spera ca avizul sa fie obtinut cat mai curand. 

 

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați ai obiectivului de investiţie privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai investiției „CONSTRUIRE CĂMIN CULTURAL 

DRAXENI – COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL VASLUI”. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Nicu Doru), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 
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 4. Trecem la cel de-al patrulea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor 

tehnico-economici ai investiției „SISTEM DE CANALIZARE-EPURARE APE UZATE SATE 

REBRICEA, RATEŞU-CUZEI, SASOVA, CRĂCIUNEŞTI, COMUNA REBRICEA, JUDEŢUL 

VASLUI”. 

 - Dau cuvântul domnului  Luchian Laurentiu, pentru a prezenta raportul compartimentului 

de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai investiției 

„SISTEM DE CANALIZARE-EPURARE APE UZATE SATE REBRICEA, RATEŞU-CUZEI, 

SASOVA, CRĂCIUNEŞTI, COMUNA REBRICEA, JUDEŢUL VASLUI”. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-

economici ai investiției „SISTEM DE CANALIZARE-EPURARE APE UZATE SATE 

REBRICEA, RATEŞU-CUZEI, SASOVA, CRĂCIUNEŞTI, COMUNA REBRICEA, JUDEŢUL 

VASLUI”. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai investiției „SISTEM DE CANALIZARE-EPURARE 

APE UZATE SATE REBRICEA, RATEŞU-CUZEI, SASOVA, CRĂCIUNEŞTI, COMUNA 

REBRICEA, JUDEŢUL VASLUI”. 

 - Dau cuvântul doamnei consilier, Doroftei Ionela, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si 

turism, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai investiției „SISTEM DE CANALIZARE-EPURARE 

APE UZATE SATE REBRICEA, RATEŞU-CUZEI, SASOVA, CRĂCIUNEŞTI, COMUNA 

REBRICEA, JUDEŢUL VASLUI”. 

 

 DISCUTII: 

 

 Domnul consilier Nantu Costel intreaba daca in satul Ratesu-Cuzei, in cartierul nou se mai 

face extinedere la reteaua de alimentare cu apa. 

 Domnul Luchian Laurentiu raspunde ca momentan se supun spre aprobare doar indicatori 

tehnico-economici, unde documentatiile pentru Studiile de fezabilitate sunt intocmite.Pentru extinderea 

catre cartierul nou este necesara intocmirea altei documentatii, implicit obtinerea unor avize. 

 Domnul consilier Morariu Ionel, recomanda alocarea unei sume pentru a fi investita in acest 

cartier, motivat de faptul ca acolo s-au stabilit familii tinere care au multi copii si necesita accesul la 

utilitati publice. 

 Domnul primar spune ca, la aprobarea bugetului local pe anul 2017 se va avea in vedere 

alocarea unei sume pentru intocmirea studiului de fezabilitate si le recomanda domnilor consilieri, ca pe 

fiecare sat sa fie intocmit un cost estimativ pentru investitii. 

 Domnul consilier Morariu Ionel intreaba cand va intra si Scoala de la Ratesu-Cuzei in 

reabilitare? 

 Domnul Luchian Laurentiu raspunde ca situatia juridica a terenului este incerta, deoarece 

aceasta suprafata fgigureaza pe titlul de proprietate a Parohiei Tatomiresti. 

 Domnul consilier MorariuIionel considera ca greseala apartine fostei conduceri a Primariei 

comunei Rebricea si trebuie remediata cat mai urgent. 

 Domnul primar spune ca singura solutie este ca parohia sa-i transmita scolii acest teren, 

printr-un act de donatie. 

 Domnul Luchian Laurentiu face precizarea ca autorizatia de construire pentru Scoala Primara 

Ratesu-Cuzei a fost eliberata de Inspectoratul Scolar Judetean Vaslui si toate actele care au stat la baza 

emiterii autorizatiei sunt in arhiva acestei institutii. 
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 Domnul consilier Morariu Ionel arata faptul ca aceste acte au fost depuse in trei exemplare si 

nu isi explica de ce la aceasta data nu se gaseste nici un exemplar.La scoala din Ratesu-Cuzei sunt 

aceleasi geamuri din lemn si aceleasi sobe de cand a fost construita cladirea, de aceea considera ca o 

urgenta reabilitarea institutiei. 

 

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai investiției „SISTEM DE CANALIZARE-EPURARE 

APE UZATE SATE REBRICEA, RATEŞU-CUZEI, SASOVA, CRĂCIUNEŞTI, COMUNA 

REBRICEA, JUDEŢUL VASLUI”. 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Nicu Doru), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 5. Trecem la cel de-al cincilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor 

tehnico-economici ai investiției „EXTINDERE REȚELE ALIMENTARE CU APĂ ȘI 

CANALIZARE SAT DRAXENI, COMUNA REBRICEA, JUDEŢUL VASLUI”. 

 - Dau cuvântul domnului  Luchian Laurentiu, pentru a prezenta raportul compartimentului 

de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai investiției 

„EXTINDERE REȚELE ALIMENTARE CU APĂ ȘI CANALIZARE SAT DRAXENI, 

COMUNA REBRICEA, JUDEŢUL VASLUI”. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-

economici ai investiției „EXTINDERE REȚELE ALIMENTARE CU APĂ ȘI CANALIZARE 

SAT DRAXENI, COMUNA REBRICEA, JUDEŢUL VASLUI”. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai investiției „EXTINDERE REȚELE ALIMENTARE 

CU APĂ ȘI CANALIZARE SAT DRAXENI, COMUNA REBRICEA, JUDEŢUL VASLUI”. 

 - Dau cuvântul doamnei consilier, Doroftei Ionela, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si 

turism, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai investiției „EXTINDERE REȚELE ALIMENTARE 

CU APĂ ȘI CANALIZARE SAT DRAXENI, COMUNA REBRICEA, JUDEŢUL VASLUI”. 

 

 NU SUNT DISCUTII LA ACEST PUNCT. 

 

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai investiției „EXTINDERE REȚELE ALIMENTARE 

CU APĂ ȘI CANALIZARE SAT DRAXENI, COMUNA REBRICEA, JUDEŢUL VASLUI”. 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
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    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Nicu Doru), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

  

 

 

6. Interpelari si raspunsuri. 

 

6.1. Domnul consilier Morariu Ionel intreaba in ce stadiu este proiectul cu fibra 

optica. 

 Domnul Luchian Laurentiu raspunde ca, dupa receptia finala si organizarea 

licitatiei, operatorul declarat castigator va incheia contracte cu persoanele fizice care 

doresc sa beneficieze de aceste servicii.  

 

 Supun la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  

 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Nicu Doru), se aproba. 

 

Domnul primar, Radu Valerică convoacă în şedinţă ordinară Consiliul local al comunei 

Rebricea, pentru data de 28 februarie 2017, ora 1300, ce va avea loc la sediul administrativ al Primăriei 

comunei Rebricea, cu următoarea ordine de zi:  

1. Proiect de hotarare privind aprobarea concesionării directe a unei suprafețe de teren de 

933 mp aparținând domeniului privat al comunei Rebricea, județul Vaslui, situat în intravilanul 

satului Tufeștii de Jos, Parohiei Draxeni din comuna Rebricea, pentru construirea unei biserici. 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea dimensionării traseului Tufeştii de Jos – Vaslui 

pentru introducerea în Programul de transport public judeţean de persoane prin curse regulate 

pentru perioada 2013 - 2019, în judeţul Vaslui, aprobat prin Hotărârea Consiliului Judeţean 

Vaslui nr. 169/2012, cu modificările şi completările ulterioare. 

3. Proiect de hotarare privind aprobarea „Planului de analiză şi acoperire a riscurilor” - 

comuna Rebricea, judeţul Vaslui, pentru anul 2017. 

4. Proiect de hotarare privind alegerea preşedintelui de şedinţă, pentru perioada martie - 

mai 2017. 

5. Raport de activitate a consilierilor locali, pe anul 2016. 

6. Interpelari si raspunsuri. 

 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,                 SECRETAR,  

             Consilier, Mihaila Neculai                                                 p. Onu Alina – Elena  


